



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

Notice No. : 147/2015

إشعار رقم : 2015/147

Date : 02/06/2015

التاريخ : 2015/06/02

To : All Banks operating in the UAE

إلى : كافة البنوك العاملة في الدولة

Subject : Regulations re Liquidity at Banks

الموضوع : نظام السيولة لدى البنوك

After greetings,

بعد التحية،

Following consultation with banks operating in the UAE and after reviewing international best practices in the area of liquidity risk management and regulations, the Central Bank has decided to enact the enclosed Regulations for controlling and monitoring of liquidity at banks. All banks must abide by the provisions of these Regulations and the Guidance Manual, which will be issued at a later stage, at all times.

بعد التشاور مع البنوك العاملة في دولة الإمارات، والاطلاع على أفضل الممارسات الدولية في مجال إدارة مخاطر السيولة والتعليمات الخاصة بها، قرر المصرف المركزي تطبيق النظام المرفق لضبط ومراقبة السيولة لدى البنوك، وعليه يتوجب على كافة البنوك الالتزام بأحكام هذا النظام والدليل الإرشادي، الذي سيصدر لاحقاً، وذلك في جميع الأوقات.

These Regulations shall become effective from 1 July 2015. Banks shall implement in accordance with the phases specified in Article (8) of these Regulations. Banks that will not be able to implement the Eligible Liquid Assets Ratio (ELAR) on the above date will be granted a grace period of six months for implementation, after obtaining Central Bank's approval.

يصبح هذا النظام ساري المفعول اعتباراً من 1 يوليو 2015، وعلى البنوك التنفيذ حسب المراحل المحددة في المادة (8) من النظام، مع العلم بأن البنوك التي لن تتمكن من تطبيق نسبة الأصول السائلة المؤهلة (ELAR) بالموعد المذكور ستمنح فترة ستة أشهر إضافية للتطبيق، بعد الحصول على موافقة المصرف المركزي.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مبارك راشد المنصوري
المحافظ

Mubarak Rashed Al Mansoori
Governor

Enclosures: As above

المرفقات : كما ذكر أعلاه